
Ledenvergadering 2017 
 
***************************************************** 
Verslag ledenvergadering 2017, gehouden op 12 maart 2018 
 
Afwezig met kennisname: H. Sanders, Jan van Doren, Karel van Veijfeijken, 
Peter van den Heuvel, Hein Brouwers, Chris van de Rijt, Piet van Wetten, Tonny en Irma Verbakel 
  
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. Agendapunt 5 
‘Bestuursverkiezing’ wordt om praktische redenen gewisseld met agendapunt 6 ‘Mededelingen’. 
 
Over het verslag van de ledenvergadering d.d. 12 maart 2017 wordt één opmerking gemaakt: in het 
verslag is de naam van Ay Chen verkeerd genotuleerd. Ook Scheijvens stond niet goed genoteerd. 
Verder geen op- of aanmerkingen. 
 
Over het Financieel verslag 2017 worden enkele vragen gesteld. De uitgaven van NL-Doet zijn erg 
hoog, boven de 700 euro. Hoe komt dit? Dit betreft de facturen van Bevers en Verhoeven. Er is veel 
groenafval vrijgekomen en dat hebben we door de loonwerker laten opruimen. Dat kostte wel wat, 
maar was nodig vanwege de grote hoeveelheid. Rob geeft aan dat we van NL-Doet 400 euro hebben 
ontvangen en een bedrag van ruim 100 euro van de Rabobank. Ook dit jaar hebben we de 400 euro 
ontvangen van NL Doet. Dit jaar is de slootkant weer netjes kort gemaaid. 
 
Het financieel verslag wordt goedgekeurd. De kascontrole heeft plaats gevonden. Louise de Jong en 
Piet v. Wetten hebben de controle uitgevoerd, waarvoor dank. Voor het komende jaar zijn Louise de 
Jong en de heer Scheijvens bereid gevonden de kascontrole uit te voeren. 
 
De voorzitter geeft een groot compliment aan alle vrijwilligers in onze vereniging en hun grote inzet. 
Fantastisch en onze hartelijke dank daarvoor! 
 
De bezetting voor de diverse werkgroepen is als volgt: 

 Mestploeg: Joop van Egdom en Piet van Wetten.  

 Schoonmaakploeg; Theresa van der Sanden  heeft aangegeven schoonmaakwerkzaamheden 
aan het Koppelhuyske te willen verrichten. Vivian Heldoorn  en Elly van Boekel hebben 
aangegeven het toiletgebouw te willen onderhouden. Rob stuurt nog een mail aan alle leden 
met het verzoek voor hulp om het toiletgebouw schoon te maken. 

 Specieploeg: Huub Giesen.  

 Pompenploeg: Toon Verbakel en Piet Jacobs. 

 Tuincommissie: Walter van Boekel, Jan Janssen en Jan van der Sanden. 

 De hoofdpaden-maaiploeg werd afgelopen jaren ingevuld door Jan van Doren, hij blijft dit ook 
komend jaar doen. 

 
We wensen alle vrijwilligers alvast veel succes voor de komend jaar. 
 
Dan hebben we het afgelopen jaar de volgende investeringen gedaan: 

 Nieuwe motormaaimachine 

 Nieuwe elektrische maaimachine 

 Nieuwe waterpomp 
 
NL-Doet 2018; afgelopen zaterdag hebben we NL doet gehad. Ook dit jaar wederom een nuttige en 
gezellige dag gehad, met een lekker stukje gebak, koffie thee en een biertje. De foto’s staan op de 
site. Het was echt fantastisch met geweldig mooi weer. De volgende werkzaamheden zijn uitgevoerd: 
asbest verwijderd, toilet schilderwerkzaamheden, sloot schoon gemaakt, hoofdpoort onderhanden 
genomen, dak Koppelhuyske gerepareerd, wilgen en twee bomen verwijderd.  We hebben een 
sponsorbedrag van € 400,00 ontvangen. 
 
Rob geeft aan bezig te zijn met een nieuwe website waarbij ook door leden gereageerd kan worden. 
 
Bestuursverkiezing: Wiebe Rekers wordt door de aanwezige leden herkozen als bestuurslid van de 
vereniging. 
 



Aftredend en niet herkiesbaar is onze voorzitter Rob Manders. Leo Overmars is door het bestuur 
voorgedragen als bestuurslid. Aangezien er geen tegenkandidaten zijn aangemeld, heeft het bestuur 
de taken onderling verdeeld en Leo Overmars aangewezen als voorzitter. 
 
Voordat Rob de voorzittershamer overdraagt richt Rob een woord tot de leden. Hij dankt de leden voor 
alle steun afgelopen jaren. Eigenlijk zou Rob het voorzitterschap voor een jaar doen, het beviel hem 
echter zo goed dat hij dit zes jaar is blijven doen. In die zes jaren is er veel gebeurd met als een van 
de hoogtepunten het keetproject. Alle projecten die op de tuin zijn gerealiseerd zijn alleen maar een 
succes geworden door de enorme inzet van al onze vrijwilligers. Hartelijk dank daarvoor! 
 
Afscheidswoord Jack Vogels namens het bestuur: 
Rob heeft zojuist in zijn afscheidswoord al een deel van het spreekwoordelijke gras voor de voeten 
gemaaid. Rob is zes jaar geleden voorzitter geworden als opvolger van Cor Verschuuren. In eerste 
instantie een jaar, uiteindelijk vond hij het zo leuk dat hij zes jaar voorzitter is gebleven. 
 
In de jaren dat Rob voorzitter is hebben we als vereniging veel veranderingen mee mogen maken. Als 
eerste een goede relatie met het IVN. In het kader van ‘beter een goede buur dan een verre vriend’ 
heeft Rob er onder andere voor gezorgd dat we onze jaarlijkse ledenvergadering in het clubgebouw 
van het IVN mogen houden. Een prachtige locatie die ook voor de vereniging voordeliger is. 
Rob is een echte regelaar. Voor de loterij ten behoeve van het 40-jarig bestaan is Rob alle 
ondernemers afgegaan met als gevolg een gigantische hoeveelheid prachtige cadeaus en een grote 
opbrengst. Ook regelde Rob bamboestokken en worteldoek, genoeg om de gehele tuin twee keer af 
te kunnen dekken! 
 
Ook heeft Rob het vrijwilligerswerk binnen de vereniging meer gestructureerd. Hiervoor zijn allerlei 
ploegen in het leven geroepen zoals de schoonmaakploeg, de mestploeg, de toiletploeg, de 
specieploeg, de NL-Doet-ploeg en de pompenploeg. De tuincommissie moet maar een andere naam 
krijgen, vanaf vandaag de tuincommissieploeg. 
 
Rob introduceerde ook het gele en rode kaartensysteem. We vinden regels allemaal belangrijk en ook 
dat daarop gehandhaafd wordt. Rob zorgde, in samenspraak met de tuincommissie of de 
bestuursleden, dat bij misstanden in de tuin de mensen werden aangesproken. Indien nodig werd een 
gele of zelfs wanneer het echt te bont werd gemaakt een rode kaart gegeven. 
 
Verder heeft Rob een nieuw fenomeen geïntroduceerd, het zogenaamde voordeurvergaderen. Op zijn 
snelle renfiets, naast de aanstekelijke lach, zijn betrokkenheid en het bijna dagelijks aanwezig zijn op 
de tuin, een van de kenmerken van Rob, kwam Rob dan aan de voordeur voor een kort overleg. Even 
afstemmen of de medebestuursleden het eens waren met een voorstel of gedachte van Rob en dan 
weer vlug verder. 
 
Een ander kenmerkend iets van Rob zijn de vele projecten die onder zijn voorzitterschap tot stand zijn 
gekomen en waarbij Rob een belangrijke rol heeft vervuld. Voorbeelden zijn het toiletgebouwproject, 
het afrasteringproject, het nieuwe logo-project en natuurlijk het grote keetproject. Samen met de inzet 
van alle vrijwilligers die hieraan hebben meegewerkt is de afgelopen jaren veel werk verzet. 
 
Tenslotte heeft Rob er voor zorg gedragen dat we als vereniging digitaal zijn gegaan. Een mooie 
website is inmiddels al jaren in de lucht en de ondergrond met alle kavels, nummers en oppervlakte is 
eveneens keurig in een digitaal bestand verwerkt. 
 
Rob zegt altijd ‘daar is niks mis mee’, maar met deze woorden vinden wij als medebestuursleden en 
ook de leden Rob daaraan tekort doen. Rob heeft fantastisch werk in de afgelopen jaren voor de 
vereniging verricht en we willen hem daarvoor hartelijk bedanken.  
Als dank krijgt Rob een boeket overhandigd voor zijn echtgenote. Zij heeft Rob de tijd dat hij voor de 
vereniging actief was thuis moeten missen. Daarnaast krijgt Rob een tegoedbon overhandigd voor 
een etentje. Uiteraard zijn beide betrokken bij onze Aarlese middenstand. 
 
Leo Overmars neemt de voorzittershamer over en Rob treedt af.  
 
Rondvraag: 



 Arie van der Heijden: er is vanuit de Rabobank weer de grote clubactie van start gegaan. 
Binnenkort ontvangen alle leden bericht hierover. Afgelopen jaar hebben we 129 euro 
ontvangen. Elk lid kan 5 stemmen uitbrengen. Lid worden kost niks, wel doen voordat de 
actie van start gaat. 

 Jan Janssen: de contributie wordt pas in maart geïnd. Dit vindt Jan te laat, specifiek voor 
het opzeggen van leden. Dat wordt dan te laat bekend. Arie geeft aan dit te doen i.v.m. de 
facturatie dat dit in één keer gebeurt. Contant afrekenen is niet gewenst i.v.m. kans op 
fouten. Arie geeft aan dit in het bestuur te overleggen. Het storten van contant geld brengt 
kosten met zich mee. Hoe om te gaan met leden die willen opzeggen? Eind december 
een mail rondsturen met de vraag of de tuin wel/niet wordt aangehouden. 

 Joop van Egdom: 18 maart Groenmoesmarkt in Boekel, hier is ook een mail over 
rondgestuurd.  

 
 
Aansluitend wordt door Marc Verbeeten een mooie presentatie gehouden over “De aardappel”. Hij 
wordt hiervoor hartelijk bedankt. 
 
 
 
 

 


